

**崑山科技大學 畢業生 更改姓名、年籍申請表**  
**Application Form of Change of Name, Birth, and ID for Kun Shan University's Graduate Student**

畢業學制 Program	<input type="checkbox"/> 博士班 Ph. D <input type="checkbox"/> 二技 Two-Year Technical College <input type="checkbox"/> 碩士班 Master <input type="checkbox"/> 四技 Four-Year Technical College <input type="checkbox"/> 二專 2-Year Vocational College <input type="checkbox"/> 五專 5-Year Vocational College		
申請人 Applicant		申請日期 Date of Application	____/____/____ 年(year) 月(month) 日(day)
學號 Student ID.		聯絡電話 Phone Number	
畢業所系科組 Name of Department and Graduate Institute			
原冊 (Original Items)		更改事項 (Change of Items)	
姓名 (Name)		姓名 (Name)	
出生日期 Date of Birth		出生日期 Date of Birth	
身分證統一編號 ID Card Number		身分證統一編號 ID Card Number	
承辦人 Case Officer	註冊組長 Director of Registration	教務長 Dean of Academic Affairs	校長 President

**註 (Notes) :**

一、填具申請表並檢附國民身分證正反面影印本乙份及畢業證書正本。〔更改事項〕中未更改部份，毋須填寫。自收件日起至多3個工作天可領件，免費。

Please submit the application form and a copy of double-side ID card, and diploma of graduation. Just fill out the items that need to be changed, and charges are free. Application Pick-up Date is at most 3 days from the date you hand in

二.申請方式 (Apply method) :

(一) 現場申請，填具申請表。

Apply onsite: Please submit the application form.

(二) 通訊申請：請填具申請單(可至 [www.ksu.edu.tw](http://www.ksu.edu.tw) 行政單位教務處註冊組法規及表格下載)，並附回郵信封(請書寫收件人地址及姓名，並貼足郵票)。

Apply by post: Please submit the application form (application form is available on Academic Administration of Registration Office's the relevant acts and regulations download at [www.ksu.edu.tw](http://www.ksu.edu.tw)).

(三) 線上申請：請填具申請單(可至 [www.ksu.edu.tw](http://www.ksu.edu.tw) 行政單位教務處註冊組法規及表格下載)，並附回郵信封(請書寫收件人地址及姓名，並貼足郵票)。

Apply by internet: Please submit the application form (application form is available on Academic Administration of Registration Office's the relevant acts and regulations download at [www.ksu.edu.tw](http://www.ksu.edu.tw)).